苏新平

上世纪五十年代，苏新平出生在内蒙古集宁市支边。
到了八十年代，苏新平进入中央美院学习。
在中央美院读书时期的苏新平赶上一个现代转型期，所有人处在异常活跃的氛围和思潮当中，但是他很快就安静了下来，在嘈杂的大环境中形成了自己的的这个世界观。
内向性格的他把自己封闭起来，画了一批隐含着自己心里活动的石版画作品。其中便包括艺术家自认为最具代表性的石版画作品：《寂静的小镇》系列与《躺着的男人和远去的白马》。


作品：
赶集，剪羊毛，女人与牛，对话。

Su Xinping
 
 In the 1950s, Su Xinping was born in Zhibian, Jining District, Inner Mongolia.
 In the 1980s, Su Xinping entered Central Academy of Fine Arts to study.
 Su Xinping caught up with a modern transition period when he was studying in Central Academy of Fine Arts. Everyone was in an extremely active atmosphere and ideological trend, but he soon quieted down and formed his own world outlook in a noisy environment.
 Introverted, he closed himself up and drew a batch of lithographs that implied his inner activities.  Among them are the lithograph works that the artist thinks are the most representative: "Silent Town" series and "Lying Man and Far Away White Horse".
 
 
 Works:
[bookmark: _GoBack] Fair, shearing, women and cattle, dialogue.

